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Referat fra Saga Svendborg bestyrelsesmøde 

Den 10. august 2022, kl. 19.00-21.00 i klubhuset. 
 
Deltagere: Wickie, Thomas, Sandra, og Susanne (referent). 
 
 
1.  Godkendelse af referater 
 Susanne har ikke skrevet dem endnu. 
 
2.  Hvem er vi om bordet 
 En præsentation af, hvem vi hver især er i bestyrelsen, hvad vi beskæftiger os med, og hvad vi kan og 

ønsker at bidrage med. 
 
3.  Støtte til klubmedlemmer, der skal til NM eller VM 
 Hvilke beløb skal vi støtte med, til hvad og til hvem? Vi skal have besluttet nogle regler for støtten. 
 Det blev besluttet, at klubben fremadrettet støtter de af vores medlemmer, der til DM eller 

udtagelsesstævner stiller op for Saga Svendborg, og som efterfølgende udtages til landsholdet og 
deltager i NM eller VM. 

 Lav opslag om, at det er sponsorerne, som gjorde det muligt at støtte denne gang til NM. 
 
4.  Råderetsaftale – tinglysning 
 Hvordan får vi tinglyst råderetsaftalen? 
 Wickie får den tinglyst. 
 
5.  Planlægning og disponering af klubhus og, staldbygning og arealer 
 Status: Efter møde med kommunen har Susanne sendt mail med vores ønsker og anmodning om 

tilladelser mm. Vi afventer nyt kort, gennemgang af foldområde og svar på tilladelser. 
 Thomas kontakter Vand og Affald om tilslutninger. 
 
6. Vedtægtsændring – udskudt  
 På generalforsamlingen blev det besluttet, at der skulle arbejdes videre med bestyrelsens 

sammensætning, jf. pkt. 5 i referatet: https://saga-svendborg.dk/wp-
content/uploads/2022/01/Referat-fra-Saga-Svendborg-generalforsamling-2022-01-19-
underskrevet.pdf  

 
7. Nyt fra udvalgene  

Nyt fra aktivitetsudvalget: Susanne, kontakt Allan for afregning af leje af ridehal i forbindelse med Jon 
Stenild event. 

Nyt fra sponsorudvalget: Der skal findes en ny hovedsponsor og alle sponsorer skal faktureres 
 
8. Eventuelt 
 Der er brug for, at bestyrelsesmedlemmer melder fra i god tid forud for møder, så møder ikke 

pludseligt må aflyses samme dag, hvis der fleste ikke kan deltage alligevel. 
 
 Måske kan Grønnemoseværkstedet hjælpe klubben med at slå græs. Vi skal kontakte dem i 

feb./marts for at lave en aftale. 
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 Wickie går i gang med at arrangere medlemsfest den 5. eller 12. november. 
 
 3-gangsstævnet aflyses, da vi ikke har adgang til toiletter. Ved leje af toiletter får vi stort underskud 

på stævnet. 


